

播道醫院公布有關醫院重建之計劃

播道醫院今日（2022年8月5日）就醫院重建計劃有以下公布：

播道醫院是非牟利的基督教社區醫院，自1965年起已於九龍城現址為市民服務。有鑑於現有醫院大樓的空間資源不足，播道醫院一直希望在原址重建，以滿足不斷增加的醫療需要。最近，醫院向城市規劃委員會申請放寬建築物的高度限制。我們預計醫院在重建後，能提供更大的空間，以提升各項醫療設施，為病人和社區提供更好更多元化的醫療服務。

除了擴大服務空間之外，我們更希望藉著重建工程，同時改善現址附近的的景觀。我們相信，醫院重建計劃將為社區人口帶來重大的裨益。播道醫院將繼續履行其使命，透過提供「全人醫治」的優質醫療服務，來彰顯神的慈愛和救恩。

傳媒查詢

企業傳訊及業務推廣部

電話：2757 6556

WhatsApp：6011 6677（黃小姐）

電郵：euniesewong@evanhosp.org.hk

醫院網址：<https://www.evangel.org.hk>

Evangel Hospital Announces the Hospital Redevelopment Plan

Evangel Hospital announced the following today (5 August 2022) on the Hospital Redevelopment Plan:

Evangel Hospital has operated as a non-profit making Christian community hospital in Kowloon City since 1965. Due to the limited space, Evangel Hospital has been hoping to redevelop in situ to meet the growing demand for healthcare services in Hong Kong. Recently, Evangel Hospital is seeking approval from the Town Planning Board to increase the maximum building height. Redevelopment of the existing building allows the Hospital to accommodate more modernized facilities and medical equipment to provide better and more diversified medical services for patients and the community.

In addition to expanding the space for services, we are going to enhance the local visual amenity through the reconstruction project. We believe that the Hospital Redevelopment Plan will be greatly beneficial to the community. Evangel Hospital will continue its mission to demonstrate the compassion of God and to provide quality healthcare services in the spirit of the Gospel of Jesus Christ.

Media Enquiry

Corporate Communication & Marketing Department

Tel : 2757 6556
WhatsApp : 6011 6677 (Ms. Wong)
Email : euniesewong@evanhosp.org.hk
Hospital Website : <https://www.evangel.org.hk>